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Vineri, 26 februarie, la Sighetu-Marmatiei a avut loc sedinta ordinara a Consiliului Local avand
14 puncte pe ordinea de zi. Pe langa necesarele atestari ale unor imobile si operatiunea
aferenta de cadastru si publicitate imobiliara, consilierii au decis asupra majorarii tarifelor la
transportul de calatori in comun efectuat de SC Transport Mara Nord SA< avand in vedere ca
problema s-a discutat in comisii, proiectul, care prevede o majorare medie de 5% (aproximativ
0,20 lei in functie de zona), a fost aprobat fara alte comentarii, asemeni incheierii unor contracte
de comodat cu aceeasi societate.

In acelasi ritm au fost aprobate proiectele de finantare ce urmeaza a fi depuse pe Programul
Operational Regional, aprobarea vanzarii prin licitatie publica a unui imobil teren in suprafata de
40 mp, suma de pornire stabilindu-se la 50 euro. In continuare, a fost stabilit nivelului redeventei
pentru spatiile cu destinatie de cabinete medicale concesionate, respectiv o crestere de la 1
euro/mp/an la 6 euro/mp/an, situatia fiind discutata si agreata de medicii in cauza.  

Doar un schimb de terenuri a provocat discutii

Singurul punct de pe ordinea de zi care a suscitat discutii a fost cel referitor la aprobarea
efectuarii unui schimb de teren proprietate privata a municipiului cu un teren al consilierului local
Petru Tomsa. In fapt, este vorba despre doua terenuri aflate in imediata vecinatate< terenul
consilierului pentru care, chiar daca plateste anual un impozit de 2.500 lei, nu-l foloseste, el fiind
ocupat de o parcare, garajele si stivele de lemne ale unor cetateni si un teren de aceeasi
suprafata pe care sunt ridicate cateva chioscuri alimentare care, la randul lor platesc o chirie de
14.314 lei/an. Cel putin declarativ, interesant este ca niciun consilier nu a fost impotiva
schimbului, mai ales ca Petru Tomsa a afirmat ca nu va scoate chiriasul si va dona banii de
chirie in folosul comunitatii, cu toate astea, datorita unor interpretari juridice, proiectul de
hotarare n-a mai trecut. Un ultim punct a fost cel privind preluarea salii de cinema “Unirii” de la 
Regia Autonoma de Distributie si Exploatare a Filmelor “Romania Film” in baza OUG nr. 7/2008
privind cinematografia.
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